
 

 

 

ΣΥΝΟΨΗ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ ΠΡΥΤΑΝΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
ΣΥΝΕΔΡΙΑ Αρ. 202 
4 Ιανουαρίου 2023 

Το Πρυτανικό Συμβούλιο: 

1. 1. Αφού μελέτησε τις καταστάσεις και τα πρακτικά αξιολόγησης για τις προκηρυγμένες 

θέσεις Ειδικών Επιστημόνων και τις απευθείας αναθέσεις για κάλυψη διδακτικών αναγκών 

για το Εαρινό  Εξάμηνο 2022/2023, αποφάσισε όπως εγκρίνει (με 1 ψήφο εναντίον από 

ΔΔΟ) την πλήρωση θέσεων Ειδικών Επιστημόνων, σύμφωνα με τις καταστάσεις που έχουν 

υποβληθεί, με τις πιο κάτω εξαιρέσεις για τις οποίες απαιτούνται προηγουμένως ενέργειες: 

- Το Τμήμα Καλών Τεχνών αναμένεται όπως υποβάλει αναθεωρημένη κατάσταση 
αναγκών ΕΕ για το Εαρινό Εξάμηνο 2022-23, μετά που θα έχει μεριμνήσει ώστε όλα τα 
μέλη ΔΕΠ και ΕΕΠ του Τμήματος να έχουν πλήρη διδακτικό φόρτο, χωρίς να προσμετράτε 
σε αυτόν η  επίβλεψη διατριβών (προπτυχιακών και μεταπτυχιακών). Η έγκριση των 
αναθεωρημένων αναγκών θα γίνει δια περιφοράς από το ΠΣ με τη λήψη τους.  Στην 
απόφαση αυτή το ΠΣ έλαβε υπόψη επίσης το σημείωμα του Συντονιστή του Τμήματος 
Καλών Τεχνών και την υφιστάμενη πρακτική σύμφωνα με την οποία η επίβλεψη 
προπτυχιακών και μεταπτυχιακών διατριβών δεν προσμετράτε στο διδακτικό φόρτο. 

- Η Υπηρεσία Ανθρώπινου Δυναμικού να προχωρήσει με υπενθύμιση προς τον Συντονιστή 
του Τμήματος Διοίκησης Τουρισμού και Φιλοξενίας, για την υποβολή της Υπεύθυνης 
Δήλωσης για τον Διδακτικό φόρτο μελών ΔΕΠ & ΕΕΠ  περιλαμβανομένης και της 
Ακαδημίας Επαγγελμάτων Τουρισμού και Φιλοξενίας (ΑΞΙΚ) για το  Εαρινό Εξάμηνο 2022-
23. Η ενημέρωση των ΕΕ του Τμήματος, να γίνει κατόπιν της λήψης της σχετικής 
επιβεβαίωσης. 

Επιπρόσθετα, το ΠΣ διευκρινίζει ότι το κόστος των EE για το CII καλυφθεί από τα Ίδια Έσοδα, 

λόγω του χαμηλού αριθμού φοιτητών και σύμφωνα με το Πλαίσιο Προσφοράς 

Μεταπτυχιακών Προγραμμάτων που έχει εγκριθεί από τη Σύγκλητο. 

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

Ο ΔΔΟ τεκμηρίωσε την  αρνητική του ψήφου για τους ακόλουθους λόγους: 

1. Υπάρχει διαχρονικό πρόβλημα με το θέμα του διδακτικού φόρτου των διδασκόντων 
και του υψηλού κόστους για εξωτερικούς διδάσκοντες, παρά τον συνεχώς 
αυξανόμενο αριθμό προσλήψεων ακαδημαϊκών μελών ΔΕΠ/ΕΕΠ. 

2. Δεν γνωρίζουμε αν το μόνιμο προσωπικό ΔΕΠ/ΕΕΠ συμπληρώνει τις ώρες που 
οφείλει. 

3. Γνωρίζουμε το θέμα/πρόβλημα που υπάρχει με το Τμήμα Καλών Τεχνών. 
4. Γνωρίζουμε το θέμα/πρόβλημα που υπάρχει με το CII. 
5. Υπάρχει αριθμός μελών προσωπικού με οφειλόμενες ώρες διδακτικών καθηκόντων 

από προηγούμενα εξάμηνα, που προέκυψαν είτε κατά την περίοδο covid ή για 
οποιοδήποτε άλλο λόγο. 

2. Το Πρυτανικό Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα ότι αναφορικά με τα ελλείμματα 

διδακτικού φόρτου που έχουν προκύψει την περίοδο Covid ή και για άλλους λόγους, θα 



 

 

προχωρήσει στον υπολογισμό τους και αυτά θα πρέπει να καλυφθούν εξ ολοκλήρου κατά 

το επόμενο ακαδημαϊκό έτος.  

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

2. Αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει κατ’ εξαίρεση την εργοδότηση του Χ.Χ. για την 
υποστήριξη της Ακαδημίας Επαγγελμάτων Τουρισμού και Φιλοξενίας (ΑΞΙΚ), με το καθεστώς 
απασχόλησης «Ειδικού Επιστήμονα Έργου» και με συγκεκριμένα καθήκοντα, ευθύνες και 
παραδοτέο έργο σύμφωνα με το παράρτημα, για περίοδο 6 μηνών από τις 9/1/2023 και 
μηνιαία αντιμισθία  ίσες με αυτές του “ειδικού επιστήμονα έργου” 

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

3. Αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει το αναθεωρημένο καθηκοντολόγιο για τους/τις 
Λειτουργούς των Σχολών με ισχύ από 9 Ιανουαρίου 2023. 

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

 


